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Адрес China Building Materials 
Academy 
Guanzhuang,  
Chaoyang District 
100024 Beijing

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
China Building Materials Academy (CBMA), founded in 1950, is the largest comprehensive research organization in China in the field of building
materials and inorganic non-metallic materials. CBMA expanded its institutional and academic capacity in January, 2006 by integrating another 11
institutes and companies, including Hefei Cement Research & Design Institute, Bengbu Design & Research Institute for Glass Industry, China New
Building Materials Industry Hangzhou Design & Research Institute, Harbin Fiber Reinforced Plastics (FRP) Institute, Qinhuangdao Glass Industry
Research & Design Institute, China Building Materials Xi´an Research and Design Institute of Wall & Roof Materials, Xianyang Research & Design
Institute of Ceramics, CNBM Waterproof Materials Corp., Hangzhou Project & Research Institute of Electro-mechanic in Light Industry, The Research
Institute for Automation of Light Industry, and Horological Research Institute of Light Industry. It consists of more than 3000 scientific researchers. Of
them, more than 1200 are senior professionals, including one academician of the China Academy of Engineering. CBMA is among the first group of
institutes authorized by the Academic Degree Committee of the State Council to award Master´s degree and Doctorate. Post doctoral station has also
been established in the Academy.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


